
 
Jaarverslag 2020 Stichting AED HartstikkeNodig. 
Dagelijks bestuur 
Voorzitter : Jan Oechies 
Secretariaat en opleiding  :Wil v Dam 
Penningmeester : Henk Huisman 
 
Overige bestuursleden 
Kwaliteitsbewaking ;  Sigrid van Petten 
Instructeur ; Freddy Scherpenzeel 
 
Technische man ; John Janssen 
 
2020  is een raar jaar geweest voor de stichting AED HartstikkeNodig. 
Door de Corona pandemie was inzet bij een reanimatie door First Responders niet 
toegestaan. 
Stonden onze scholingen stil. Waren verenigingsactiviteiten als vrijwilligersavonden en 
loterijen niet mogelijk. 
 
Nadere beschouwing: 
 
In het voorjaar zijn er 4 herhalings- lessen geweest en de andere data werden 
afgezegd. 
Najaar zijn er 3 herhalings- lessen geweest en werd één nieuwe groep vrijwilligers 
opgeleid. 
De opleiding kinder-reanimatie hebben we niet kunnen opstarten. 
De groepen zijn bewust kleiner gemaakt en bestonden uit 4 personen per keer. 
Ook zijn we naar een andere oefenruimte gegaan om de anderhalve meter afstand aan 
de cursisten te garanderen. Na iedere handeling van de cursist zijn de longen en 
gezichten van de oefenpoppen vervangen. Mond op mondbeademing werd niet 
gedaan. 
Dit conform de richtlijnen van de RIVM en geadviseerd door de Nederlandse 
Reanimatie Raad 
 
Hartslag NU heeft de geldigheid van de certificaten een jaar door gezet Dit i.v.m. de 
algehele Lockdown. 
Zodra er weer geoefend mag worden zullen we de lessen en nieuwe cursussen weer 
opstarten. 
En maken we gebruik van de oude bibliotheek, voor de veiligheid van de cursisten en 
instructeurs. 
 
Er zijn 2 kinder poppen aan geschaft. 
 
Wil van Dam hield contact met Hartslag Nu en de Nederlandse Reanimatie Raad en 
waar nodig actie op ondernomen. Zowel Hartslag Nu als de NNR lijken zich te 
ontwikkelen tot commerciële partijen die hun producten willen slijten aan stichtingen 
en gemeentes 
 



Door de Nederlandse Reanimatie Raad worden onderwijsvernieuwingen aangekondigd 
die in het voorjaar van start zullen gaan. Freddy en Wil  actie volgen de ontwikkelingen 
op de voet 
In het voorjaar hebben we geen loterij kunnen houden. 
 
In september is er op SBS 6 aandacht geweest voor de Stichting AED HartstikkeNodig. 
Dit na aanleiding van het dekkend maken van het landelijk netwerk met AED. 
Voor ons is een uitbreiding met een kast + AED in de stadshaven een wens gezien de 
activiteiten die daar door het hele jaar plaats vinden. Freddy Scherpenzeel maakt zich 
hier hard voor 
Met als resultaat dat er een AED geplaatst gaat worden in de buurt van de haven, 
waarschijnlijk bij het havenkantoor bij .de graanschuur. 
 
In oktober is de website van de stichting de lucht in gegaan , Met dank aan Sander de 
Zeeuw die deze voor ons gemaakt heeft. Er moeten nog wel wat foto s geplaatst 
worden maar deze kunnen nog niet gemaakt worden door de algemene lockdown. 
Wil heeft de website in beheer. 
 
Wil van Dam 
 
 
 
 
 
 
 
Doelen bestuur voor 2021 
 
Actief zoeken naar verjonging. Hierbij denken wij aan het dagelijks bestuur en de 
techniek 
Het bestuur neemt daar wel de tijd voor om evt nieuwe bestuursleden de tijd geven om 
mee te lopen en de Stichting zich eigen te maken. 
Ook gaan we op zoek naar een nieuwe instructeur. 
Wij onderzoeken fundraising en Crowdfunding mede gezien de vervanging van kasten 
en AED’s 
 
 
 
 
 


